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Onderwerp 
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Airport. 
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Bereikbaarheid met  
openbaarvervoer: zie 
www.brabant.nl/busentaxi 

 

Bij brief van 16 februari 2016, ingekomen op 1 februari 2016, heeft u namens 

de GroenLinks fractie en samen met de heer Heijman van de fractie Lokaal 

Brabant schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1. Kunt u de rapportage van de heer Tom Smit beschikbaar stellen, die in 
opdracht van de Provincie Noord-Brabant, gesprekken heeft gevoerd met allerlei 
belangenorganisaties, waaronder met de BOW, de BMF en betrokken 
bestuurders van randgemeenten als vervolg op de Alderstafel? 
Antwoord: Nee. De rapportage van de heer Smit is onderdeel van een proces 

waarin wij samen met de betrokken partners werken aan een voorstel voor de 

opzet en inrichting van een Uitvoeringstafel. Wij geven er de voorkeur aan uw 

Staten te informeren over een breed gedragen voorstel. Naar onze inschatting 

zal dat in maart via een Statenmededeling over de vervolgaanpak van de 

voormalige Alderstafel, via genoemde Uitvoeringstafel Eindhoven Airport 

plaatsvinden. 

 

2. Wat zijn de belangrijkste conclusies van deze rapportage? 
Antwoord: zie het antwoord op vraag 1. 

 

3. Medio juli 2015 heeft de heer Hans Alders zijn eindadvies op tafel gelegd na 
voltooiing van de evaluatie van de afspraken uit 2010 en een zogenaamde 
“uitvoeringstafel” voorgesteld onder regie van de Provincie. Daarin “zal, in 
aanvulling op het Aldersadvies, in overleg met partijen de mogelijkheden 
worden verkend om een onafhankelijk onderzoek uit te voeren naar flankerende 
voorstellen die de overlast in de regio verder kunnen terugdringen. Dit 
onderzoek zal zich niet alleen op de periode tot 2020 richten, maar ook op de 
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periode daarna. Hierbij zal in aanvulling op de bekende hinderbeperkende 
maatregelen zoals geluidsisolatie, het leefbaarheidsfonds en het verleggen van 
vliegroutes, ook naar minder voor de hand liggende opties worden gekeken.”  
Op welke termijn wordt de ‘uitvoeringstafel’ georganiseerd en hoe ziet het 
besluitvormingsproces eruit in verband met de kaderstellende rol en 
controlerende rol van Provinciale Staten? Kunt u ons ook inzicht verschaffen in 
de stand van zaken van het onafhankelijke onderzoek naar hinderbeperkende 
maatregelen? 
Antwoord: Zoals aangegeven verwachten wij u medio maart via een 

Statenmededeling te informeren over de opzet en inrichting van de 

Uitvoeringstafel Eindhoven Airport. 

Alle genoemde onderwerpen van de Uitvoeringstafel worden in de komende 

jaren uitgewerkt. In deze Statenmededeling zal ook worden aangegeven op 

welke wijze uw Staten worden geïnformeerd over de voortgang van de 

verschillende uitvoeringsprojecten. 

 

 

Gedeputeerde Staten van Noord Brabant, 

 

de voorzitter, de secretaris, 

 

prof. dr. W.B.H.J. van de Donk mw. ir. A.M. Burger 
 

 


